
PROTOKÓŁ  Nr 12/2025
        
                      z posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki  Społecznej
                   Rady Miasta Płocka, które  odbyło  się  w  dniu 17 kwietnia 2025 roku

 Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godz.15.30

 Posiedzenie  zakończyło się  o  godz. 15.55

Stan członków Komisji – 9

Obecnych – 8

Lista obecności radnych Rady Miasta  stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej Rady Miasta
Płocka z 20 marca 2025 roku.
3.Funkcjonowanie  PZOZ  Sp.  zo.o.  pod  względem  zabezpieczenia  usług  medycznych  i 
specjalistycznych  mieszkańców  Płocka  –  informacje  o  kontraktach  z  NFZ  na  rok  2025  i 
realizacji  kontraktów w 2024  roku.  Informacja  o  Nocnej  i  Świątecznej  Pomocy  Medycznej 
realizowanej w trzech głównych podmiotach w Płocku.
4.  Sprawozdanie  z  realizacji  samorządowego  programu  „Osoba  niepełnosprawna  w 
społeczności lokalnej”za 2024 rok.
5.  Sprawozdanie  ze  swojej  działalności  Komendanta  Miejskiego  Policji  w  Płocku  wraz  z 
informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2024 r.
6.  Informacja  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Płocku  o  stanie 
bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 r.
7.  Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  o  stanie  bezpieczeństwa 
sanitarnego miasta Płocka za 2024 r.
8. Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej za 2024 
r.
9. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
      sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241),
4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242),
5) nadania medalu ”Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243).
6) przyjęcia sprawozdania z działalności MOPS w Płock za 2024 rok.
7) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2024 rok.”

10. Sprawy różne.
11. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 



Społecznej powiedziała: „Dzień dobry rozpoczynamy  posiedzenie komisji Edukacji, Zdrowia i 
Polityki Społecznej Rady Miasta Płocka. Witam bardzo serdecznie Pana prezydenta Andrzeja 
Nowakowskiego,  Panów  wiceprezydentów,  Pana  sekretarza,  skarbnika.  Przedstawicieli  i 
dyrektorów  poszczególnych  wydziałów  merytorycznych  urzędu  miasta  Płocka.  Szczególnie 
witam Państwa radnych członków tejże komisji i oczywiście mieszkańców, którzy tradycyjnie za 
pośrednictwem  łącza  on-line  są  z  nami.  Witam  również  gości  przybyłych  na  dzisiejsze 
posiedzenie. Szanowni Państwo poproszę o potwierdzenie swojej obecności, sprawdzimy czy 
możemy  rozpocząć  dzisiejsze  posiedzenie.  Wiem,  że  Pani  Małgorzata  Struzik  z  przyczyn 
zdrowotnych nie dotrze na dzisiejszą komisję. Życzymy Pani przewodniczącej zdrowia, mamy 
kworum możemy rozpocząć dzisiejsze posiedzenie. Zapoznaliście się Państwo z porządkiem 
obrad dlatego poddaje go pod głosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

W trakcie przyjmowania porządku obrad wszedł na salę Pan Marek Stawicki prezes Płockiego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej witam serdecznie.

Ad. pkt 2

Przyjęcie  protokołu  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki  Społecznej 
Rady Miasta  Płocka z 20 marca 2025 roku.

Pani  radna Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej przedstawiła protokół z  posiedzenia  Komisji Edukacji, Zdrowia i Polityki Społecznej 
Rady Miasta Płocka zamieszczony wcześniej w programie Esesja.  Następnie, z powodu braku 
uwag ze strony członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddała  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 0- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 3

Funkcjonowanie PZOZ Sp. zo.o. pod względem zabezpieczenia usług medycznych i 
specjalistycznych mieszkańców Płocka – informacje o kontraktach z NFZ na rok 2025 
i  realizacji  kontraktów w 2024 roku.  Informacja  o  Nocnej  i  Świątecznej  Pomocy 
Medycznej realizowanej w trzech głównych podmiotach w Płocku.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała: „Czy Pan prezes chciałby wprowadzić  w temat,  czy poczekamy na 
pytania?, czy Państwo radni mają jakieś uwagi? Materiał jest przygotowany jak zawsze bardzo 
czytelnie przedstawia nam obecną sytuację panującą w ochronie zdrowia szczególnie w naszym 
Płockim ZOZI-e. Myślę, że wszyscy zdajemy sobie sprawę z sytuacji jaka panuje i będziemy 
dalej czekać na informacje. Jest to materiał sesyjny być może na sesji te pytania się pojawią 
także myślę, że będziemy Pana prezesa gościć. Jeżeli na chwile obecną nie ma pytań poddaje 
dokument pod głosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 



8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 4

Sprawozdanie  z  realizacji  samorządowego  programu  „Osoba  niepełnosprawna  w 
społeczności lokalnej”za 2024 rok.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Również  otrzymaliśmy bardzo czytelny  materiał  zawierający wiele 
danych.  Otwieram  dyskusję  w  tym  temacie,  czy  radni  mają  pytania  w  tym  temacie.  Ja 
przypomnę, że jest to krótka charakterystyka działań prowadzonych przez różne instytucje, 
organizacje  pozarządowe  mające  na  celu  ułatwienie  osobom  z  niepełnosprawnościami 
funkcjonowania  w  przestrzeni  dotyczącej  zarówno  ich  życia  codziennego  podejmowania 
aktywności społecznej, pracy. Na pewno w tym zakresie jest wiele do zrobienia, czy Państwo 
radni  mają  jakieś  pytania?,  lub chcieliby  zabrać  głos  w tym punkcie?  Nie  widzę zgłoszeń, 
dziękuję  bardzo  za  przygotowanie  materiału  podobnie  jak  za  poprzedni  materiał  bardzo 
dziękuję i poddaje dokument pod głosowanie.” 

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
2- brak głosu.

Ad. pkt 5

Sprawozdanie ze swojej działalności Komendanta Miejskiego Policji w Płocku wraz z 
informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w Płocku w 2024 r.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Czy  Państwo  radni  mają  uwagi,  pytania  chcieliby  zabrać  głos  w 
dyskusji. Pozostaje mi również podziękować za materiał myślę, że na sesji jakieś pytania się 
jeszcze zrodzą. Ja ze swojej strony dziękuję bardzo za wszystkie działania podejmowane przez 
Komendę  Miejską  Policji  zarówno  tą,  która  jest  prewencyjna  jak  i  tą,  która  prowadzi  do 
rozwiązania zdarzeń, które w ogóle nie powinny mieć miejsca. Jeżeli  nie ma pytań bardzo 
proszę o głosowanie.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
2- brak głosu.

Ad. pkt 6

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Płocku o stanie 
bezpieczeństwa miasta Płocka w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2024 r.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Czy Państwo radni chcieliby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę 



zgłoszeń. Ja ze swojej strony dodam, że mam zaszczyt uczestniczyć w pracy zespołu do spraw 
bezpieczeństwa i ten materiał był już gruntownie omawiany na tym zespole wiele sugestii wiele 
przemyśleń. Myślę, że te tematy dotyczące bezpieczeństwa dla nas dla radnych są na tyle 
istotne, że jeszcze raz zadam to pytanie, czy Państwo radni mają chęć zabrania głosu? Nie 
widzę zgłoszeń, serdecznie dziękuję za opracowanie materiału za działalność Państwa na rzecz 
bezpieczeństwa mieszkańców na rzecz bezpieczeństwa panującego w naszym mieście. Poddaje 
pod głosowanie materiał.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 7

Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  o  stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego miasta Płocka za 2024 r.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Otwieram  dyskusję  w  tym  punkcie,  materiał  jak  zawsze 
przygotowany profesjonalnie przedstawiający ogólne trendy działań również te profilaktyczne a 
to jest bardzo istotne jeżeli chodzi o tematykę sanitarną i epidemiologiczną naszego miasta. 
Kto  chciałby  zabrać  głos?  W  imieniu  całej  komisji  dziękuję  za  działalność  inspektora 
sanitarnego i całej ekipy, która dba o bezpieczeństwo pod kątem epidemiologicznym w naszym 
mieście, dziękuję za przygotowanie materiału i poddaje pod głosowanie.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 8

Sprawozdanie Komendanta Straży Miejskiej w Płocku z działalności Straży Miejskiej 
za 2024 r.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Zachęcam do dyskusji, czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 
głos w tym punkcie bardzo proszę przełamaliśmy passe nie zabierania głosu.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Czytając sprawozdanie Panie komendancie są 
podane dane statystyczne i chciałam się zapytać, czy robiąc te dane statystyczne Pan zamierza 
jeżeli chodzi o wykroczenia umieszczać kamery na przykład na ulicy Jakubowskiego, czy ulicy 
Krótkiej jak również w pewnych rejonach ulicy Na Skarpie na ulicy Norwida, Asnyka jeżeli 
beędą teraz przetargi ogłoszone na lokalizacje kamer ja mam również taką prośbę, bo jest 
zamontowana  kamera  na  ulicy  Mościckiego  przy  przystanku  autobusowym  a  mam  dużo 
sygnałów od mieszkańców ulicy Dobrzyńskiej  jak również od ulicy Jasnej,  czy moglibyśmy 
przenieść kamerę z Mościckiego gdzie na ma zbytnio dużo zdarzeń, żebyśmy mogli ją przenieść 
na skrzyżowanie ulicy Dobrzyńska i ulicy Mościckiego, bo niestety odbywają się tam zawody, 
wyścigi piratów drogowych nie tylko samochodów, ale i motocykli gdzie bardzo to zagłusza 
spokój mieszkańców i odbywa się to w godzinach popołudniowych i nocnych. Ja wielokrotnie 
pisałam  tutaj  o  progi  zwalniające,  ale  z  informacji,  które  dostałam  od  Pana  dyrektora 



Ambroziaka  niestety  jest  to  droga  krajowa  i  nie  można  wprowadzić  takich  progów 
zwalniających. Mam jeszcze takie pytanie interesuje mnie stan strażników chodzi mi o patrole 
prewencyjne ile osób jest strażników łącznie a ile osób kolokwialnie mówiąc pracuje na ulicy 
czyli w prewencji. Chciałam zapoznać się z tą ilością osób.”

Pan  Konrad  Guzanek  Komendant  Straży  Miejskiej  powiedział:  „Dzień  dobry  Państwu,  Pani 
Przewodnicząca jeśli chodzi o pytanie to w pierwszej sprawie nie czuje się kompetentny do 
tego, żeby decydować o tym żeby decydować gdzie zostaną zamieszczone kamery monitoringu 
jestem  jednym z  organów  doradczych  całej  komisji,  która  decyduje  o  tym  gdzie  zostają 
zamontowane kamery monitoringu. To prawda, że będziemy się przygotowywać do przetargu i 
prawdopodobnie  niektóre  punkty  kamerowe  to  będzie  świetna  okazja,  żeby  zmienić  i  ta 
sugestia, którą Pani radna tutaj zgłasza myślę, że w znacznym stopniu zostanie uwzględniona i 
część  tych  kamer  monitoringu  zostanie  usytuowana  zgodnie  z  sugestią,  która  była  przed 
chwilą.  Jeśli  chodzi  o  kwestie  służby  patrolowej  to  chce  powiedzieć,  że  jeżeli  chodzi  o 
strażników jest to 86 etatów umundurowanych z czego 29 osób jest w tej chwili w służbie 
patrolowej nie licząc również osób, które wykonują czynności patrolowe chociażby rejonowi, 
którzy  również  w  określonych  momentach  są  włączani  jak  też  i  wykroczenia  w  pewnych 
momentach też znajdują się w strukturze w mieście Płocku. Stan osobowy to jest 86 do 29. 
Dziękuję.”

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Ja bardzo serdecznie dziękuję za wszelkie działania realizowane przez 
Straż miejską i myślę, że ta współpraca między służbami to poczucie bezpieczeństwa, żeby ono 
było zachowane na takim poziomie jak obecnie.”

Pani radna Małgorzata Ogrodnik powiedziała: „Korzystając, że mamy służby mundurowe mamy 
coraz piękniejszą pogodę ja bym bardzo prosiła ze względu na mieszkańców osiedla Skarpa, 
ale  rozmawiam też  z  mieszkańcami  Starego  Miasta  mamy  dużo  gości,  którzy  pracują  na 
Olefinach  i  wiem,  że  teraz  bardzo  często  odwiedzana  jest  Sobótka  robią  tam  biesiady 
grilowanie i nie tylko, żeby patrole Straży Miejskiej i Policji były zwiększone w tym rejonie.”

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony materiał.   
Wynik głosowania członków Komisji: 
8- głosów  za,
0- głosów przeciw,
0- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.

Ad. pkt 9

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej  powiedziała:  „Czy  Państwo  radni  potrzebują  wprowadzenia  jest  Pan  skarbnik. 
Dokument jest bardzo czytelny jak zawsze pokazuje nam zmiany, które są dokonywane zatem 
przechodzimy do głosowania.”

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.



2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) odwołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 241),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Płocka (druk nr 242),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

5) nadania medalu ”Zasłużony dla Płocka” Panu Ryszardowi Olczukowi (druk nr 243).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 2- brak głosu.

6) przyjęcia sprawozdania z działalności MOPS w Płocku za 2024 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

7) przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej miasta Płocka za 2024 rok.”
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 10

Sprawy różne.

Pani  radna  Daria  Domosławska,  Przewodnicząca  Komisji  Edukacji,  Zdrowia  i  Polityki 
Społecznej powiedziała: „Ja ze swojej strony w imieniu całej komisji życzę wszystkim Państwu 
Zdrowych i  Spokojnych Świąt  aktywnych i  do  zobaczenia  na  najbliższej  sesji  Rady Miasta 



Płocka.”

Ad. pkt 11

Zamknięcie posiedzenia. 
  
Wobec wyczerpania porządku obrad, Pani radna Daria Domosławska, Przewodnicząca Komisji 
Edukacji,  Zdrowia i  Polityki  Społecznej zamknęła posiedzenie Komisji,  dziękując wszystkim za 
przybycie i udział  w  posiedzeniu.  
Na  tym  protokół  zakończono i podpisano. 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia 
i Polityki Społecznej

    Daria Domosławska

        
Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka


